
 

Magistrát města České Budějovice 

Odpověď na dotaz vznesený s využitím zákona o svobodném přístupu k informacím 

 
Kino Kotva – výběrové řízení 

 

 

Kdy byla nabídka od předkladatelů Davida Trávníčka a Žanety Sýkorové vyřazena z výběrového 

řízení a kdo toto rozhodnutí učinil a vydal? 

 

Nabídka předkladatelů Davida Trávníčka a Žanety Sýkorové byla vyřazena dne 17.02.2012, když 

toto rozhodnutí učinila hodnotící komise. 

 

 

Jaké byly důvody pro vyřazení této žádosti z výběrového řízení? Pokud důvodů bylo více, tak žádám 

o zaslání celého seznamu veškerých důvodů.   

 

Ze záznamu o posouzení a hodnocení podaných nabídek ze dne 17.02.2012 vyplývá, že hodnotící 

komise konstatovala, že nabídka pana Davida Trávníčka a paní Žanety Sýkorové byla vyloučena z 

dalšího posuzování z důvodu neurčitosti zájemce. Hodnotící komise konstatovala, že jí není znám 

eventuální budoucí nájemce. Žadatel ve své nabídce deklaroval, že bude-li vybrán jako nájemce, 

založí případně v budoucnu občanské sdružení. Specifikaci dalších členů sdružení žadatel neuvedl. 

Hodnotící komise tudíž došla k závěru, že není jednoznačné, s jakým subjektem by mělo Statutární 

město České Budějovice uzavřít smluvní dokumenty. 


